

我的線上遊戲為什麼宿舍不能玩，是不是防火牆有擋住

宿舍網路並沒有針對任何遊戲、程式或應用軟體進行直接阻擋。

在您的電腦沒有辦法妥善控制應用程式的時，它所產生的網路紀錄，若已經造成網路影響會被網路管理系統阻斷網路使用，阻斷的清單都會出現在「[超過流量限制與流量異常清單](#)」中。

學校的網路管制模式，並沒有停用線上遊戲，只要遊戲「[允許在NAT模式下進行](#)，且教育部及台中區網中心沒有限制阻擋」(請自行與遊戲公司確認，或請遊戲公司與該單位洽詢)，都是可以正常運作的。

學校只有限制會濫發廣告信的SMTP(TCP 25)，其他網路服務埠完全沒限制，個人防火牆請自行控制。

Why I can not play online games in the dorm room, is not there a firewall blocking it?

Dormitory network not directly block any game, program or application software.

When there is no way to properly control your computer applications, and it generates network records. If it has an impact networks, network management systems which will be blocking Internet use, blocking list will appear in the "[Attack & over traffic listing](#)" on.

Campus network control mode, no disabled online games, as long as the game "[allows in NAT mode, and the Ministry of Education and the Taichung area network centers are not blocked](#)" (Please confirm to the game companies. Or Please "game company" ask "relevant units") , can all be functioning.

Campus will only block spamming mail of SMTP (TCP 25), no other Internet service port completely blocked. Personal Firewall, please control yourself.